
Protokół  Nr XXXIV/10

z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 
odbytej dnia 29 stycznia 2010 r. 

w sali konferencyjnej urzędu gminy nr 201  
 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski o godz. 1000 otworzył  obrady XXXIV sesji
Rady Gminy Stargard Szczeciński .
Po powitaniu oświadczył ,Ŝe zgodnie z listą obecności w obradach sesji uczestniczyło 15 radnych ,
co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób stanowiło  quorum do podejmowania
prawomocnych decyzji i uchwał .
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Gminy Jerzy
Makowski , Skarbnik Gminy Wiesława Łoch oraz Sekretarz Gminy  Danuta śygadło .
Obradom sesji przysłuchiwała się przedstawicielka prasy lokalnej oraz radca prawny Roman Janił .
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu .
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .
Przewodniczący  Rady  odczytał  dwa  wnioski  dotyczące  zmiany  porządku  obrad   sesji  ,  a
mianowicie :
Wniosek  Komisji  Rewizyjnej  o  wycofanie  projektu  uchwały  Nr  XXXIV/270/10  w  sprawie
zatwierdzenia „ Planu Odnowy Miejscowości Grabowo „ gmina Stargard Szczeciński jako pkt 5 , w
celu dalszych wyjaśnień .
Do tego wniosku przewodniczący rady wyjaśnił ,Ŝe  w uchwale budŜetowej budynek po byłej sali
gimnastycznej   został przeznaczony do sprzedaŜy ,a w planie mieszkańcy chcą go zagospodarować
i to trzeba wyjaśnić .
Kolejny wniosek to :
Wniosek na prośbę  Wójta Gminy o wycofanie projektu uchwały Nr XXXIV/274/10 w sprawie
ustalenia  stawek opłaty targowej  na terenie  Gminy oraz  sposobu jej  poboru  jako pkt  9  celem
dalszych wyjaśnień . 
Wójt Gminy uzasadniając swoją prośbę m.in. powiedział ,Ŝe są pewne  wątpliwości odnośnie tego
projektu uchwały, dotyczą one np.  wysokości niektórych opłat  , ustalenia inkasentów do poboru tej
opłaty , terminu obowiązywania tej uchwały .
Wobec powyŜszego przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski :
Wniosek I
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania  15 głosami „za” ,
„przeciw „ 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – przyjęła wniosek komisji rewizyjnej . 
Wniosek II
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych  na sali  podczas głosowania 15 głosami „za”,
„ przeciw „ 0 i głosy „ wstrzymujące się „  0 – przyjęła drugi  wniosek .
Protokół Nr XXXIII z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 29 grudnia 2009 r.
został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania .
Porządek obrad XXXIV sesji  Rady Gminy według ,  którego rada obradowała przedstawiał  się
następująco : 
1. Sprawy regulaminowe:

- otwarcie obrad XXXIV sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XXXIII/09   z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński
  w dniu  29 grudnia   2009 r.  

2.Interpelacje radnych  
3.Podjęcie uchwały  w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy na okres
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   dłuŜszy niŜ 3 lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na  
   dzierŜawę 
4.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy na okres 
   dłuŜszy niŜ 3 lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na 
   dzierŜawę
5.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/263/09 Rady Gminy
   Stargard Szczeciński z dnia 29 grudnia 2009 roku 
6.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia przeprowadzenia konsultacji 
7.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia przeprowadzenia konsultacji 
8.Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego  
9.Podjęcie uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 
10.Informacja Wójta Gminy na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz 
     utrzymaniu gminnych obiektów i urządzeń uŜyteczności publicznej w 2009 r.
    Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu 
11.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2009.Analiza 
      remontów oraz doposaŜenia szkół gminnych i informacja na temat wypłaconych 
      stypendiów w roku 2009 
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
12.Ocena realizacji uchwał Rady Gminy  za rok 2009 
     Opinia Komisji Rewizyjnej   
13.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
14.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie  międzysesyjnym
15.Odpowiedzi na interpelacje radnych
16.Wolne wnioski i zapytania
17.Sprawy róŜne
18.Ustalenie terminu następnej sesji
19.Zamknięcie obrad  sesji
Ad.2
Brak interpelacji .
Ad.3
Podjęcie  uchwały  Nr  XXXIV/268/10  w  sprawie  wyraŜenia  zgody  do  zawarcia  umowy
dzierŜawy  na  okres  dłuŜszy  niŜ  3  lata  i  wyraŜenia   zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku
przetargu na dzierŜawę 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” ,
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXIV/268/10 , która stanowi
załącznik nr 3 do protokołu . 
Ad.4
Podjęcie  uchwały  Nr  XXXIV/269/10  w  sprawie  wyraŜenia  zgody  do  zawarcia  umowy
dzierŜawy  na  okres  dłuŜszy  niŜ  3  lata  i  wyraŜenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku
przetargu na dzierŜawę .
Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” ,
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXIV/269/10 , która stanowi
załącznik nr 4 do protokołu . 
Ad.5
Podjęcie  uchwały  Nr XXXIV/270/10  w sprawie  zmiany Uchwały  Nr XXXIII/263/09  Rady
Gminy Stargard Szczeciński  z dnia 29 grudnia 2009 roku 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” ,
„przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXIV/270/10 , która stanowi 
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załącznik nr 5 do protokołu .
Ad.6 
Podjęcie uchwały Nr XXXIV/271/10 w sprawie uchwalenia przeprowadzenia konsultacji 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” ,
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr XXXIV/271/10 , która stanowi
załącznik nr 6 do protokołu . 
Ad.7
Podjęcie uchwały Nr XXXIV/272/10 w sprawie uchwalenia przeprowadzenia konsultacji 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „ za” ,
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXIV/272/10 , która stanowi
załącznik nr 7 do protokołu . 
Ad.8 
Podjęcie uchwały Nr XXXIV/273/10 w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami „za” ,
„przeciw” 0 i 1 głosie „wstrzymującym się” – podjęła uchwałę Nr XXXIV/273/10 , która stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu .
Ad.9 
Podjęcie uchwały Nr XXXIV/274/10 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania, 15 głosami „za” ,
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XXXIV/274/10 , która stanowi
załącznik nr 9 do protokołu .
Ad.10 
Przewodniczący Komisji  Gospodarki  Mienia Komunalnego i  BudŜetu Daniel  Wilk  przedstawił
informację na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami oraz utrzymaniu gminnych obiektów
i urządzeń uŜyteczności publicznej w 2009 r., a następnie odczytał opinię komisji : 
Komisja Gospodarki  Mienia  Komunalnego i  BudŜetu  przyjęła  informację  na  temat  gospodarki
gruntami  i  nieruchomościami  oraz  informację  o  utrzymaniu  gminnych  obiektów  uŜyteczności
publicznych w 2009 roku .
Radny Edward Lutyński zadał pytanie  Wójtowi Gminy , czy Stowarzyszenie Przyjaciół Grabowa
zwróciło się z wnioskiem  o przekazanie w roku 2009 budynku po dawnej sali gimnastycznej , czy
taki wniosek był i jak został rozpatrzony.
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe taki wniosek wpłynął w dniu 14 maja 2009 i odczytał jego treść. Dalej
wójt poinformował ,Ŝe w dniu 12 .06.2009 r. pracownik urzędu odbył rozmowę z Panem Lisem
Prezesem tego Stowarzyszenia w wyniku której ustalono ,Ŝe Pan Lis poczeka na rezultat wszelkich
ustaleń na temat tej sali . Wpisano do budŜetu sprzedaŜ tego budynku,  bez uwzględnienia wniosku
z uwagi na konieczność pozyskania dochodu . Po odbyciu posiedzeń komisji wójt przeprowadził
rozmowę  telefoniczną  z  Panem Lisem i  odnośnie  zapytania  w sprawie  siłowni  wójt  otrzymał
odpowiedź  ,Ŝe  wszystko  zaleŜy  od  tego  czy  uda  im  się  pozyskać  środki   ,  ale   bardziej  są
zainteresowani przyległym placem . Po wyjaśnieniu sprawy i uzgodnieniach projekt uchwały wróci
na sesję . 
Ad.11
Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty ElŜbieta Kucaj przedstawiła informację
dotyczącą : Działalności Ośrodka Administracyjnego Szkól za 2009 rok . Analiza remontów oraz
doposaŜenia szkól gminnych i informacja na temat wypłaconych stypendiów w 2009 roku   , a
następnie odczytała opinię komisji w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja  Socjalno-Porządkowa  i  Oświaty  przyjęła  informację  dotyczącą  działalności  Ośrodka
Administracyjnego  Szkół za 2009 rok w tym remonty, doposaŜenie szkół i informacja na temat 
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wypłaconych stypendiów w 2009 r.  
Komisja  zwróciła  uwagę  ,  Ŝe  nie  wykorzystano  przyznanych  stypendiów  w  2009  roku  przez
szesnastu wnioskodawców na kwotę 5 392 zł .
Radni uwag i pytań do w/w informacji  nie zgłosili .
Ad.12
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Bronisław  Jurec  przedstawił  opinię  komisji  do  tematu
dotyczącego realizacji uchwał rady podjętych w 2009 w brzmieniu jak niŜej :
Członkowie Komisji Rewizyjnej nie wnieśli uwag co do realizacji uchwał Rady Gminy podjętych
w 2009 roku i przyjęli informację . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Ad.13
Wójt  Gminy  Kazimierz  SzarŜanowicz  przedstawił  radzie  informację  na  temat  działalności  w
okresie międzysesyjnym ; 
I. Zarządzeniem Nr 207/09 Wójta Gminy z dnia 23 grudnia 2009r. dokonano zmian budŜetu 
    na 2009 r. oraz ustalono układ wykonawczy do zmian budŜetu gminy poprzez: 
1. W dziale 010 – Rolnictwo i Łowiectwo zwiększono dochody i wydatki budŜetu gminy związane 
    z realizacją zadań zleconych o kwotę 284 051, 28 zł.
    PowyŜsza kwota dotyczyła zwrotu pozostałej części podatku akcyzowego zawartego w cenie 
    oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej przez producentów rolnych oraz na 
    pokrycie kosztów postępowania w sprawie jego zwrotu ponoszonych przez gminę w drugim 
    okresie płatniczym 2009 r. 

II. Zarz ądzeniem Nr 214/09 Wójta Gminy z dnia 30 grudnia 2009r. dokonano zmian w 
    budŜecie gminy na 2009 r. oraz zmian w układzie wykonawczym poprzez:
1. Zmniejszono i zwiększono wydatki budŜetu gminy o kwotę 161 099 zł z tego:
    a) wydatki związane z realizacją zadań własnych o kwotę 154 495 zł z tego:
    - w dziale 010 – Rolnictwo i Łowiectwo o kwotę 2 470 zł
    - w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa o kwotę 2 700 zł 
    - w dziale 710 – Działalność usługowa o kwotę 200 zł
    - w dziale 750 – Administracja publiczna o kwotę 34 960 zł
    - w dziale 758 – RóŜne rozliczenia – tylko zmniejszono wydatki o kwotę 21 643 zł
    - w dziale 801 – Oświata i wychowanie zmniejszono wydatki o kwotę 61 417 zł i zwiększono o 
       kwotę 73 117 zł
    - w dziale 851 – Ochrona zdrowia zmniejszono wydatki o kwotę 400 zł i zwiększono o kwotę 
       800 zł
    - w dziale 852 – Pomoc społeczna o kwotę 10 000 zł
    - w dziale 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej o kwotę 178 zł
    - w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska o kwotę 2 771 zł
    - w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego o kwotę 2 299 zł
    - w dziale 926 – Kultura fizyczna i sport zmniejszono wydatki o kwotę 15 457 zł i zwiększono o 
       kwotę 25 000 zł
2. Zadania zlecono – zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 6 604 zł z tego:
    - w dziale 750 – Administracja publiczna o kwotę 1 505 zł
    - w dziale 852 – Pomoc społeczna o kwotę 5 099 zł.

W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji wykonano:

I. WYKONANO:

1.Zakupiono i ustawiono znaki pionowe na przebudowanej drodze wewnętrznej w miejscowości 
   Sowno.
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2. Sporządzono świadectwo energetyczne, budynek mieszkalny w Poczerninie.

Ponadto:

1. Wydano  zgodę  oraz  decyzję  na  zajęcie  pasów  drogowych  dróg  wewnętrznych i dróg 
    gminnych,  a  takŜe na  umieszczenie  urządzeń  infrastruktury  technicznej  w  pasach 
    drogowych dróg wewnętrznych i dróg gminnych.
2. WyraŜono zgodę na lokalizację w pasach drogowych dróg wewnętrznych i gminnych:
    - przyłączy wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 7 szt.,
    - odcinków sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, energetycznych, gazowych – 5 szt.,
    - zjazdów na tereny działek budowlanych – 9 szt.,
3. Uczestniczono w czynnościach wskazywania punktów granicznych działek graniczących
    drogami gminnymi.

II. POSTĘPOWANIE PRZETARGOWE:

1. Prowadzenie postępowania o udzielenie w trybie przetargu nieograniczonego zamówienia 
    publicznego na przebudowę świetlicy w Golinie wraz z zagospodarowaniem terenu, planowany  
    termin podpisania umowy o roboty budowlane 29.01.2010 r. Cena brutto 252 475,27 zł. 
2. Prowadzenie postępowania o udzielenie, w trybie przetargu nieograniczonego, zamówienia 
    publicznego na budowę sieci wodociągowej  z Kiczarowa do Kolonii Kiczarowa. Postępowanie 
    jest w fazie  badania ofert. ZłoŜono 14 ofert cena najniŜszej oferty brutto to: 257 092,26 zł cena 
    najwyŜszej oferty brutto 912 023,65 zł.   
3. Zakończono podpisaniem umowy  postępowanie o udzielenie zamówienia w trybie przetargu 
    nieograniczonego zamówienia publicznego na udzielenie kredytu bankowego na pokrycie 
    planowanego deficytu  budŜetu Gminy Stargard Szczeciński cena wybranej oferty 380 577,82 zł.
4. Prowadzenie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, w trybie bezprzetargowym, na 
    wykonywanie nadzoru inwestorskiego nad przebudową świetlicy w Golinie wraz z 
    zagospodarowaniem przyległego terenu. Planowany termin podpisania umowy z inspektorem 
    nadzoru 29.01.2010 r. cena brutto wybranej oferty 8 760,89 zł.

W Referacie Planowania Przestrzennego:

I. WYKONANO

1. Wydano:
    - 29 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu,    
    - 5 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,       
    - 2 opinie o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego planu 
      zagospodarowania przestrzennego lub Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
      przestrzennego gminy Stargard Szczeciński, 
    - 6 postanowień w sprawie zaopiniowania zgodności wstępnego projektu podziału nieruchomości 
      z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,
    - 5 wypisów i wyrysów z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego,
    - 23 zaświadczenia o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania 
      przestrzennego oraz w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
      gminy Stargard Szczeciński,

W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa:

I. WYKONANO
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1. Przygotowano oświadczenie o rezygnacji z prawa pierwokupu;
    - prawa własności działki 95/10 o pow. 0,1251 ha, połoŜonej w obrębie Święte. Cena sprzedaŜy –
      90 000,00 zł.
    - prawa własności działki 95/7 o pow. 0,5457 ha, połoŜonej w obrębie Święte. Cena sprzedaŜy – 
      150 000,00 zł.
2. W dniu 15.01.2010 r. zawarto umowę notarialną Rep. A Nr 298/2010 stanowiącą umowę 
    sprzedaŜy na rzecz Gminy Stargard Szczeciński prawa własności działki nr 584/1 o obszarze 
    0,0266 ha, połoŜonej w obrębie Tychowo. Cena sprzedaŜy ustalona została na kwotę 7 448,00 zł 
    plus 737,61 zł tytułem zwrotu poniesionych kosztów. Działka przeznaczona na poszerzenie pasa 
    drogi stanowiącej własność gminy, oznaczonej numerem działki 78/7.
3. W dniu 11.01.2010 r. zawarto umowę zlecenia na wykonanie prac geodezyjnych polegających na 
    podziale działki oznaczonej numerem 125/10 o pow. 1,0047 ha, połoŜonej w obrębie Smogolice 
    celem wydzielenia 11 działek, zgodnie z decyzją o warunkach zabudowy. Umowa zawarta 
    z „GEOEXPRESS” Usługi Geodezyjne Tomasz Kłyszejko z siedzibą Stargard Szczeciński, ul. 
    Śląska 9 – kwota 4 758,00 zł. Nieruchomości planowane do sprzedaŜy.
4. Wydano zezwolenia na usunięcie drzew – 12 szt.
5. Wystawiono 6 zaświadczeń o prowadzeniu i wielkości gospodarstw rolnych, połoŜonych na 
    terenie gminy w obrębach: Grabowo, Kiczarowo, Strachocin, Święte i śarowo.
6. Wydano na wniosek decyzje zatwierdzające projekt podziału 13 szt.

Ponadto :
1. W dniu 21 stycznia br. przeprowadzona została przez inspektorów wojewódzkich z Wydziału 
    Certyfikacji i Funduszy Europejskich kontrolą projektu „Budowa zespołu ogólnodostępnych 
    boisk sportowych w ramach Programu 'Moje Boisko – Orlik 2012' w Witkowie Pierwszym”. 
    Zakres kontroli obejmował: 
    1) Sprawdzenie zgodności realizacji projektu z:
         a) umową o dofinansowanie, harmonogramem rzeczowo – finansowym i planem finansowym
         b) zasadami wydatkowania środków publicznych
         c) prawem zamówień publicznych
         d) prawem budowlanym
    2) Weryfikację wniosku o wypłatę dotacji z budŜetu państwa z dnia 23.12.2008r.
    3) Weryfikację rozliczenia projektu.
2. 18 stycznia br otrzymaliśmy zawiadomienie z Banku Gospodarstwa Krajowego o moŜliwości 
    uzyskania finansowego wsparcia w kwocie 190 232,65 zł na realizację przedsięwzięcia 
    polegającego na zmianie sposobu uŜytkowania budynku byłej świetlicy w Klępinie na budynek 
    mieszkalny, w wyniku którego powstaną dwa lokale socjalne.
3. Wojewódzki Urząd Pracy w Szczecinie ogłosił listę rankingową wniosków w ramach konkursu 
    zamkniętego 1/9.5/09-KOP z dnia 1 grudnia 2009 r. złoŜone przez Gminę dwa projekty:
    1) Wiejskie Kluby małych odkrywców w miejscowości Pęzino
    2) Wiejskie Kluby małych odkrywców w miejscowości Grzędzice
    zostały rekomendowane do dofinansowania. Proponowana kwota dofinansowania: 49 888 zł na 
    kaŜdy projekt. Projekty realizowane będą od marca do grudnia 2010 r.
4. Gmina złoŜyła do stowarzyszenia WIR dwa projekty o dofinansowanie:
    1) wniosek na konkurs „Odnowa i rozwój wsi”
      - doposaŜenie świetlic wiejskich w gminie Stargard Szczeciński – w miejscowościach: 
        Strachocin, Barzkowice, Grzędzice, Sowno i śarowo. Wnioskowana kwota dofinansowania 
        20 706 zł
    2) wniosek na konkurs „Małe projekty” - Biesiada wiejska – impreza integracyjna dla 
        mieszkańców LGD WIR – kwota dofinansowania 19 980 zł.
Na zakończenie wójt poinformował  o zebraniach i spotkaniach w których uczestniczył . 
Radni uwag i pytań do informacji wójta nie zgłosili . 
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Ad.14
Przewodniczący  Rady  Gminy  poinformował  ,Ŝe  uczestniczył  w  pracach  związanych  z
przygotowanie obrad sesji . 
Ponadto  przewodniczący  poruszył  temat  dotyczący  projektów  uchwał  tych  ,  do   których   na
posiedzeniach komisji przy ich opiniowaniu zgłaszanych jest duŜo uwag  i wątpliwości. Wówczas
taki  projekt  uchwały  będzie  kierowany ponownie  do  dyskusji  na  komisje   i  po  pozytywnym
zaopiniowaniu  projekt zostanie wprowadzony do porządku obrad sesji .
Ad.15
Brak interpelacji .
Ad.16
Radny  Edward  Lutyński  zapytał   Wójta  Gminy  ,  czy  urząd  dokonał  analizy  wydatków  dla
nauczycieli zgodnie z obowiązującymi przepisami   i jaka to jest kwota . 
Zastępca Wójta odpowiedział ,Ŝe trwają prace z przeszacowaniem tych wartości i na najbliŜszej
sesji wójt zobowiązał się do tego ,Ŝe przedstawi informację w tej sprawie .
Ad.17
Przewodniczący Rady Gminy poinformował o pismach jakie wpłynęły do rady od ostatniej sesji , a
mianowicie :
- pismo Pana Józefa Grzegorzewskiego w sprawie rezygnacji z funkcji sołtysa sołectwa Koszewo , 
- pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie dofinansowania remontów  
  słuŜących polepszeniu izolacyjności termicznej obiektów oraz poprawie estetyki istniejącej  
  zabudowy ,
- pismo Państwowej Komisji Wyborczej w sprawie dokonania przeglądu istniejących uchwał do  
  wyborów radnych pod kątem spełnienia kryteriów ustawowych .
Sołtys Pan Mirosław Wawrzyniak poruszył temat dotyczący odśnieŜania dróg , kto odśnieŜa i jakie
drogi .
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe są ustalone kolejności odśnieŜania dróg  , drogi gminne
odśnieŜane są przez firmę z którą gmina ma podpisaną  umowę, w pierwszej kolejności odśnieŜane
są  drogi , którymi dzieci dowoŜone są  do szkół  . Gmina posiłkuje się pomocą takich firm jak np.
Agrofirma Witkowo , Holstar – Pęzino . Główne drogi zostały  odśnieŜone , kaŜdy ma obowiązek
odśnieŜyć przed swoją posesją . Natomiast   w czwartek została zamknięta szkoła w Małkocinie z
uwagi na to ,Ŝe dzieci nie dojechały do szkoły .
Radny Edward Lutyński – powiedział ,Ŝe sytuacja na drogach przedstawia się róŜnie np. droga
Klępino -Małkocin była odcięta całkowicie i dobrze ,Ŝe w tym czasie nic się nie wydarzyło.
Radna ElŜbieta Kucaj – zaproponowała , aby rozwaŜyć  moŜliwość wprowadzenia harmonogramu
kolejności odśnieŜania   dróg  , bo zgłaszała radna osobiście  potrzebę odśnieŜenia drogi ,a nikt nie
przyjechała . Radna miała równieŜ zastrzeŜenia, co do jakości wykonywanej usługi – często zbyt
wysoko jest podnoszony pług .
Przewodniczący Rady Gminy – odnosząc się do tego temat m.in. powiedział ,Ŝe za odśnieŜanie
dróg odpowiada właściciel drogi , jest plan kolejności odśnieŜania dróg .Zasugerował ,Ŝe moŜna by
było podpisać umowy na odśnieŜanie dróg  z takimi zakładami, które posiadają sprzęt do tego
przeznaczony .
Ad.18
Przewodniczący Rady Gminy podał termin zwołania następnej sesji , terminy posiedzeń komisji
wraz z tematami wynikającymi z planu pracy rady , a mianowicie : 
-XXXV sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński odbędzie się w dniu 26 lutego  2010 r.
 o godz. 1000  
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu dnia 22 lutego 2010 r. godz. 800 z tematami : 
  1.Informacja Wójta Gminy o stanie budynków i mieszkań komunalnych w gminie 
     opinia komisji na sesję 
  2.Informacja Wójta Gminy o zgłaszanych Ŝądaniach i wydanych decyzjach w roku 2009   
     związanych ze zmianą wartości nieruchomości wskutek uchwalenia planu miejscowego lub jego 
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   zmiany – opinia komisji na sesję 
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 23 lutego  2010 r. godz. 10 00 z tematami : 
1.Analiza informacji o wypłatach dodatków mieszkaniowych za rok 2009 – opinia komisji na 
     sesję,
   2.Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2009 – opinia komisji 
      na sesję , 
- komisja rewizyjna dnia 24 lutego 2010 roku godz.  800    z tematem : 
  1.Informacja o zgłaszanych do Urzędu Gminy skargach i wnioskach kierowanych przez obywateli 
     za rok 2009 – opinia komisji na sesję . 
Ad.21
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Gminy  Jerzy  Wojciechowski
podziękował  wszystkim za udział  i  o  godz.  1120    zamknął  obrady XXXIV sesji  Rady Gminy
Stargard Szczeciński .

Protokołowała :                                                                                      Przewodniczył :
Z. Stoczkowska                                                                           Przewodniczący Rady Gminy 
Data sporządzenia :                                                                               Jerzy Wojciechowski 
2010.01.29                                                                                    Data podpisania: …....................


